
Protokoll styrelsemöte ÖIK 13/4 2025 

 

 

Närvarande: Jörgen Aldensjö, Jessica Trygg, Angelica Hopf, Annelie Davidsson, Jane 
Ydman. 
Frånvarande: Martin Karlsson, Magnus Grip. 

 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Angelica Hopf 
 

3. Dagordningen fastställs 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
 

5. Aktuella mötesfrågor: 
 

a.) Vi väntar på att de allra sista sponsorerna ska bli klara till matchstället innan det 
kan beställas, och det ser lovande ut. 

b.) Första a-lagsmatchen hemma kommer inte att spelas som planerat pga skicket 
på gräsmattan, utan skjuts fram till maj.  
I början av maj kommer vi ha en praktikant som kommer gå med Tommy Karlsson 
och följa hans arbete, kul tycker vi! 

c.) Angående bevattningen så kommer fotbollslaget vara behjälpliga att dra ut 
slangen efter träningar. Till äggalunken kommer vi göra en namnlista om 
intresseanmälan om att hjälpa till med bevattningen under vissa veckor i 
sommar. Där kommer även stå en kortfattad beskrivning om vad uppgiften består 
av.   
Kommande ledarträff i veckan, mer info kommer ev efter nästa möte. 
Löparpasset har dragit igång men med få anmälda, men nu när värmen kommer 
hoppas vi på fler deltagare. 

d.) Vi pratar igenom de sista detaljerna av äggalunken. 
e.) Vi börjar så smått prata om 90-årsjubiléumet som infaller nästa år. Förslaget blir 

att sätta ihop en festkommitté. 
f.) En ny kassör behövs till nästa år. Valberedningen får det till uppgift. 

 
 
 



g.) Angående belysningen så skjuter vi på det till nästa möte. 
h.) Jörgen ansvarar för planeringen av fixardagen, vad prioriteten ligger för den 

dagen. Han kollar om Magnus kan vara behjälplig i frågan. 
 

6.  Övriga frågor 
Tommy Karlsson kollar upp möjligheten till en aktivitetsplan här vid ÖIK med 
kommunen. 
Vi funderar på om man skulle kunna sätta upp en skylt bredvid skolan för att 
enklare kunna nå ut med vår information. 

 

7. Nästa möte hålls på ÖIK 11 maj 16:00 
 

8. Mötet avslutas 
 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 

 

Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Angelica Hopf. 

 


